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kkoonnaannééhhoo  ddnnee  88..  66..  22001155    
  
P ř í t o m n i : Eva Dvořáková  

Mgr. Tomáš Hartl  
Mgr. Václav Horáček  
RNDr. Ludmila Infeldová  
André Jakubička  
Vladimír Kočí  
Akademický malíř Zdeněk Lhotský 
Ing. Miloslav Louma 
Mgr. František Lufinka  
MUDr. Irena Lufinková  
Ernesto Malafarina  
Mgr. Ivan Mališ 

    RNDr. Martin Smola  
 
O m l u v e n i : Jitka Havlíková 

PaedDr. Milada Motlíková  
 
 
Program : 

    
1)    Zahájení     
2)    Kontrola plnění usnesení z 5. zasedání zastupitelstva města     
3)    Organizační záležitosti     
3.1)   Rozpočtová opatření č. 4/2015 
3.2)   Účetní závěrka a závěrečný účet za rok 2014 
3.3)   Poskytnutí finančního daru městu Uherský Brod 
3.4)   Program pro podporu kulturní a spolkové činnosti a podporu sportu  
          a tělovýchovy 
3.5)   Příspěvky z výtěžku z loterií 
3.6)   Pořizování videozáznamů 
3.7)   Obecně závazné vyhlášky 
3.8)   Terminál – informace o financování 
4)    Nemovitosti 
4.1)   Dar části nemovitosti ppč. 1124 v k.ú. Železný Brod 
4.2)   Prodej nemovitosti ppč. 810/5 v k.ú. Železný Brod 
4.3)   Kupní smlouva na ppč. 1019/2 v k.ú. Bzí u Železného Brodu 
5)    Dotazy a připomínky členů zastupitelstva města a občanů 
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6)    Přehled usnesení 
7)    Závěr   

 
 
1) Zahájení 
      
Zasedání zastupitelstva města řídil starosta Mgr. František Lufinka a zahájil jej 
přivítáním přítomných a současně vyzval všechny k minutě ticha k uctění památky 
obětí ze SUPŠS při požáru v Drhlenách. 
Starosta města konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno, je přítomno 13 
členů, zastupitelstvo je schopno jednání a usnášení se.   
   
Pan starosta seznámil zastupitele s pořadem dnešního zasedání, který doplnilo o dva 
body, a to odsouhlasení zápisu z minulého zasedání ZM a nabídky prodeje pozemku 
od Českých drah. Proti navrženému programu nebyly námitky.  
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního zasedání zastupitelstva 

města v upraveném znění  

13 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Mgr. Václav Horáček, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 

 

Mgr. František Lufinka: vzhledem k tomu, že ověřovatel zápisu pan Jakubička 
odmítl jeho podepsání, je nutné o znění zápisu hlasovat. Zápis byl všem 
zastupitelům zaslán, má někdo připomínky? 
 
André Jakubička: není to politika, já jsem měl pochybnosti v několika pasážích, 
ukazuje se praktický dopad, že si ověřovatel nemá jak zkontrolovat znění zápisu bez 
videozáznamu. Je legitimní, aby zápis schválilo zastupitelstvo.  
 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje zápis z 5. zasedání zastupitelstva města 
v předloženém znění 
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12 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Mgr. Václav Horáček, RNDr. Ludmila Infeldová, 

Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, Mgr. František Lufinka, 

MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

1 zdr. (André Jakubička) 

 
 
Pan starosta navrhl za ověřovatele zápisu dnešního jednání pana Mgr. Václava 
Horáčka a pana Vladimíra Kočího.   
 
  
2) Kontrola plnění usnesení z 5. zasedání zastupitelstva města       
 
Kontrolu plnění usnesení z 5. zasedání zastupitelstva města, konaného dne 27.4.2015, 
přednesl tajemník Městského úřadu Mgr. Josef Haas.  
 
 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o plnění usnesení z 5. zasedání 
zastupitelstva města. 
 

 

3) Organizační záležitosti 
 
3.1) Rozpočtová opatření č. 4/2015 
Předkládá paní Věra Sochorová, vedoucí finančního odboru 

 

Mgr. František Lufinka: je předloženo odsouhlasení rozpočtových opatření 
v celkové výši 612.204,- Kč. V příjmech jsou dotace na veřejně prospěšné práce ze 
státního rozpočtu a EU, dotace na činnost odborného lesního hospodáře 
z Ministerstva zemědělství, dotace na Katalog podsbírky skla a bižuterie 
z Ministerstva kultury, o kterou žádalo Městské muzeum, dotace na Skleněné 
městečko z Krajského úřadu Libereckého kraje, dotace DDM Mozaika na projekt 
„Zažít Šumavu“, také z Krajského úřadu a je tam i zapojení rezervy z minulých let ve 
výši 35 tisíc korun. Na straně výdajů vidíte předfinancování ekologické zahrady MŠ 
Vápenka a ostatní jsou výdaje podle dotací. Zapojení rezervy z minulých let je 
bodem samostatným, částka 35.000,- Kč se týká neštěstí, které se stalo v Uherském 
Brodě. 
 
Mgr. Václav Horáček: předfinancování MŠ Vápenka je předpokládám z Ministerstva 
pro místní rozvoj, kolik jsou celkové náklady na ekologickou zahradu? 
 
Mgr. František Lufinka: dotace je 85 % 
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Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města souhlasí s provedením rozpočtových opatření č. 4 za rok 
2015 
 

13 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Mgr. Václav Horáček, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 
 

3.2) Účetní závěrka a závěrečný účet za rok 2014 
Předkládá paní Věra Sochorová, vedoucí finančního odboru 

Mgr. František Lufinka: dle novely zákona o účetnictví byla zavedena povinnost 
schválit účetní závěrku. V souvislosti s touto novelou tak došlo i ke změně zákona o 
obcích a podle těchto změn schvaluje účetní závěrku zastupitelstvo města. 
Základním podkladem pro její schválení je: samostatná účetní závěrka, účetní 
záznamy vztahující se k významným skutečnostem a zpráva auditora o ověření 
účetní závěrky. Audit za loňský rok provedla auditorská společnost C.J.AUDIT s.r.o. 
zastoupená Ing. Jitkou Černou. Předmětem zkoumání je celkový přísun peněz. Závěr 
zprávy o výsledku hospodaření zní: při přezkoumání hospodaření Města Železný 
Brod za rok 2014 jsme nezjistili žádné chyby a nedostatky. V materiálu je uvedeno, co 
se kontrolovalo. Na straně výdajů byla částka se schodkem 24 mil. 56 tisíc, příjmy se 
z necelých 130 tisíc Kč zvýšily na 170 tisíc, výdaje se zvýšily ze 169 milionů na 194 
milionů Kč.  
 

Mgr. Tomáš Hartl: na 2. zasedání finančního výboru jsme se zabývali závěrečným 
účtem. Oproti původně schváleným příjmům rozpočtu 129,845 mil. Kč byly příjmy 
vyšší o 40,878 mil. Kč a to 170,723 mil. Kč. Vyšší příjmy oproti schváleným byly 
hlavně u těchto položek: 

• daňové příjmy – schváleno 67,3 mil. Kč, skutečnost 71,383 Kč, nárůst spojen 
především s vyšším příjmem u daně z příjmu právnických osob a daně 
z přidané hodnoty, 

• sankční platby – schváleno 670 tis. Kč, skutečnost 2,261 mil. Kč, nárůst spojen 
se sankcí za nedodržení termínu rekonstrukce ZŠ Pelechovské ve výši 1,404 
mil. Kč, 

• kapitálové příjmy – schváleno 670 tis. Kč, skutečnost 6,69 mil. Kč, nárůst 
způsoben především prodejem domu v Poštovní ul. 1,668 mil. Kč, vybavením 
kotelny v DPS 2,069 mil. Kč a dále příjem z prodeje vodovodu na Vrší, kdy se 
jedná o zálohu ve výši 2,766 mil. Kč, 



 
5 

 

• přijaté dotace – schváleno 11,607 mil. Kč, skutečnost 39,190 mil. Kč. Nárůst 
oproti předpokladu o 27,583 mil. Kč. Původně byla v položce zahrnuta pouze 
dotace na výkon státní správy ve výši 11,557 mil. Kč.  

Příklady nejvýraznějších přijatých dotací: dotace na veřejně prospěšné práce – 2 mil. 
Kč, dotace na pěstounskou péči 828 tis. Kč, dotace na sociálně právní ochranu dětí 
838 tis. Kč, dotace na zateplení mateřských školek v celkové výši 5,643 mil. Kč, 
dotace na zateplení ZŠ Pelechovská 2,121 mil. Kč, dotace na zateplení kulturního 
domu Jirkov ve výši téměř 3,5 mil. Kč, dotace na Terminál ve výši 6,681 mil. Kč. 
Výdaje byly oproti schválenému rozpočtu 168,578 mil. Kč vyšší o 26,201 mil. Kč a to 
194,779 mil. Kč. Nejvýznamnější změny: 
nižší výdaje: 

• kultura – schváleno 11,098 mil. Kč, skutečnost 9,452 mil. Kč, způsobeno 
neuskutečněním rekonstrukce knihovny a modernizace interiéru muzea - 1,85 
mil. Kč, finanční prostředky byly přesunuty v rámci rozpočtu na jiné výdajové 
položky, 

• územní rozvoj – schváleno necelých 15 mil. Kč, skutečnost 3,818 mil. Kč, 
způsobeno nižšími výdaji u položek územního rozvoje - 10,158 mil. Kč, 
finanční prostředky byly přesunuty v rámci rozpočtu na jiné výdajové 
položky, 

• -komunální služby – schváleno 10,01 mil. Kč, skutečnost 8,753 mil. Kč, 
způsobeno nižšími výdaji na čištění komunikací, rozdíl necelých 1,5 mil. Kč 

vyšší výdaje: 
• pozemní komunikace – schváleno 15,62 mil. Kč, skutečnost 37,441 mil. Kč, 

vyšší výdaje způsobeny výstavbou Terminálu + 23,439 mil. Kč, 
• školství – schváleno 19,784 mil. Kč, skutečnost 29,465 mil. Kč, způsobeno 

vyššími výdaji na zateplení MŠ Vápenka + 3,766 mil. Kč a zateplení ZŠ 
Pelechovské + 6,344 mil. Kč, 

• bytové a nebytové hospodářství – schváleno necelých 30 mil. Kč, skutečnost 
necelých 36 mil. Kč, rozdíl způsoben vyššími výdaji na zateplení KD Jirkov + 
4,393 mil. Kč. 

V roce 2014 skončilo hospodaření města schodkem ve výši 24,056 mil. Kč. Vyšší 
výdaje vznikly předfinancováním výstavby terminálu a byly kryty volnými 
prostředky na účtu z roku 2013. Finanční výbor bere na vědomí závěrečný účet za 
rok 2014 a doporučuje zastupitelstvu města jeho schválení. 
 
Mgr. František Lufinka: v ročním hospodaření jsou závazky, které přecházejí do 
roku 2015 ve výši asi 15 miliónů a pohledávky ve výši necelých 7 miliónů, které 
bychom měli dostat zpět. Hospodaření skončilo se schodkem, byla tam velká částka 
na předfinancování terminálu, proběhla poslední kontrola a vypadá to, že částku 29 
milionů bychom měli dostat na účet během měsíce června nebo července tohoto 
roku.  
 
André Jakubička: jak se vyvíjí letos daň z příjmů? 
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Mgr. František Lufinka: pro města našeho typu, tj do 10 tisíc obyvatel je to zatím 
stejné jako v loňském roce. Nejhůř jsou na tom města kolem 50 tisíc obyvatel. U nás 
byl propad za leden a únor asi 1,5 milionů Kč, nyní se to srovnalo. Odpovídá to toku 
peněz, pro město naší velikosti se daň z příjmů vyvíjí slušně. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku (rozvahu, výkaz zisku a ztráty, 
přílohu, přehled o peněžních tocích a přehled o změnách vlastního kapitálu) 
města Železný Brod za rok 2014 
 

13 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Mgr. Václav Horáček, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města souhlasí s celoročním hospodařením města za rok 2014 
včetně zprávy nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření 
města Železný Brod za rok 2014 bez výhrad 
 
13 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Mgr. Václav Horáček, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 2. zasedání finančního výboru 

 

 

3.3) Poskytnutí finančního daru městu Uherský Brod 
Předkládá Mgr. Ivan Mališ, místostarosta města 

 

Mgr. Ivan Mališ: navrhujeme poskytnutí finančního daru 35 tisíc Kč městu Uherský 
Brod. V únoru 2015 proběhla v Uherském Brodě střelba, jejíž obětí se stalo 8 lidí. 
Druhý den jsme oslovili starostu města s nabídkou pomoci a byla dohoda o 
koordinačním postupu s ostatními městy, v jejichž názvu je Brod. V květnu 2015 se 
ozval místostarosta Uherského Brodu s návrhy, kde by finanční pomoc potřebovali 
nejvíce. Návrh obsahoval 2 možnosti pomoci, kdy první je finanční odměna osobám 
zúčastněným nebo jinak postiženým a druhá varianta je příspěvek na vybudování 
pietního místa obětem střelby. Náklady na vybudování památníku odhaduje 
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Uherský Brod na 800 tisíc korun, tedy 100 tisíc Kč na jednu oběť. Návrhy na finanční 
částku byly buď 20 tisíc korun nebo 5,- Kč na obyvatele. Přiklonili jsme se k variantě 
5,- Kč za osobu a celkovou částku jsme zaokrouhlili na 35 tisíc korun.  
 
Návrh usnesení - hlasování: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí finančního daru městu Uherský Brod 
ve výši 35 000 Kč na vybudování pietního místa obětem střelby v restauraci 
Družba v Uherském Brodě v únoru 2015 
 

11 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Mgr. Václav Horáček, André Jakubička, Vladimír 

Kočí, Ing. Miloslav Louma, Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto 

Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

2 zdr. (RNDr. Ludmila Infeldová, akad. mal. Zdeněk Lhotský)  

 

Akad. mal. Zdeněk Lhotský: hlasování jsem se zdržel z důvodu, že soutěžím o tuto 
zakázku. 
 
RNDr. Ludmila Infeldová: poskytnutá částka se mi zdá nízká. 
 

 

3.4) Program pro podporu kulturní a spolkové činnosti a podporu sportu a 
tělovýchovy 
Předkládá Mgr. Ivan Mališ, místostarosta města 

 
Mgr. Ivan Mališ: novelou zákona 250/2000 Sb. jsou nastolena nová pravidla v rámci 
dotace a finanční výpomoci a je potřeba vypracovat nové programy, podle nichž 
bude finanční příspěvek žadatelům přidělen a vyplácen. Dostali jsme se do situace, 
kdy Ministerstvo financí vyhlásilo něco, co avizovalo, že bude platit od července 
2015. Program podpory kultury, činnosti spolků a organizací nabízejících 
volnočasové aktivity mládeže i Program pro podporu sportu a tělovýchovy a také 
Program podpory sociálních služeb jsou zpracovány podle zákona včetně termínů. 
Pokud jej dnes schválíme, budou muset být programy zveřejněny na úřední desce 
nejméně 30 dnů a teprve poté budou moci být přijímány jednotlivé žádosti. Proto je 
tam neobvyklé datum, že přijímání prvních žádostí bude od 13. do 31. července, aby 
je komise mohly během srpna posoudit a rada mohla rozhodnout. Rada města bude 
zasedat 31. srpna, od 1. září tedy můžeme ihned rozjet vyplácení.  Počítáme s tím, že 
se příspěvek bude vyplácet i zpětně na akce, kromě těch, které byly schváleny do 
20. února. Každá dotace musí mít veřejnoprávní smlouvu, proto nám bylo 
doporučeno stanovit pro poskytování nejnižší částku. Vzhledem k tomu, že se tady 
v minulých letech dávali i menší částky, stanovili jsme ji na 3 tisíce Kč, ale i na tyto 
bude muset být uzavřena veřejnoprávní smlouva a kontrolám finančního úřadu 
bude podléhat nejen Městský úřad, ale i příjemci dotace. Na dotace podle těchto 
programů není právní nárok.  
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Akad. mal. Zdeněk Lhotský: je to ostuda, že se to jmenuje program podpory, 
protože to je administrativní házení klacků pod nohy. Neříkám, že to je věc našeho 
města, ale ten název je naprosto ostudný. Jak vznikla ta disproporce, že na kulturu a 
spolkovou činnost jde 750 tisíc a na sport 1.850 tisíc a proč se budou žádosti 
posuzovat jen 2x ročně a ne na každém jednání rady? 
 
Mgr. Ivan Mališ: navržený název programu je pro letošní rok, příště ho můžeme 
nazvat jinak. V rozpočtu na podporu kulturní činnosti je 800 tisíc. Protože máme 
spoustu žádostí na zapůjčení a dopravu stanů z majetku města, což nám technické 
služby účtují, ponechali jsme si na to 200 tisíc jako rezervu, čímž zbylo 600 tisíc a 
přidali jsme 150 tisíc z loterií, které byly vyčleněny na volnočasové aktivity. Četnost 
jednou nebo dvakrát za rok jsme si mohli vybrat, při častějším přidělováním dotací 
by vzniklo moc administrativní práce. Dotaci lze přidělit zpětně a lze zpropagovat 
v městském zpravodaji. Návrh byl projednán v kulturní a sportovní komisi.  
 
RNDr. Martin Smola: podstoupil byste to kvůli 3 tisícům? 
 
Mgr. Ivan Mališ: souhlasím, ale proto nám bylo doporučeno nejít na jedno tisícové 
nebo nižší částky. Nechtěli jsme stanovit 5 tisíc a více, protože pro některé akce stačí 
nižší částka. Je to dané ze zákona.  
 
Mgr. František Lufinka: většina administrativy bude na straně města.  
 
Martin Smola: pokud to není legislativně omezeno, navrhuji zvýšení maximální 
částky u kultury na jednu akci 100 tisíc korun a zvýšení celkové částky dotace 
u žadatele na kulturu 100 tisíc místo původně stanovených 80 tisíc.  
 
André Jakubička: je to těžce byrokratické, ale aspoň nějaký program po půl roce 
vznikl. Škoda, že město nebylo odvážnější a nezvolilo formu rozpočtových opatření. 
Bude muset žadatel vždy znovu předkládat všechny údaje? Proč nebyl přílohou 
materiálu zákon? 
 
Akad. mal. Zdeněk Lhotský: proč nosit věci, které jsou na CzechPointu běžně 
dosažitelné, ať to vyplní úředník 
 
Mgr. Ivan Mališ: projednávání prošlo kulturně společenskou a sportovní komisí, 
domnívali jsme se, zastupitelstvo vezme do úvahy jejich názor a jejich doporučení 
bude akceptovat. 
 
Mgr. František Lufinka: všechny dotační tituly budou podléhat kontrole finančního 
úřadu a ten jednoznačně nedoporučuje poskytování dotací formou rozpočtových 
opatření, protože je to obcházení zákona. 
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Mgr. Ivan Mališ: část peněz z loterií jsme poskytli rozpočtovým opatřením. 
Programy nemají být dogma, pokud vychytáme nedostatky, budou příští rok 
upraveny.  
 
Mgr. František Lufinka: s žádostmi o dotace by problém na úřadě nebyl, 
s doplněním údajů o subjektu problém nevidím.  
 
Mgr. Václav Horáček: vidím zde dvě polohy:  
1) materiál schválit, aby se mohly dotační tituly přidělovat,   
2) shromáždit připomínky zastupitelů a pracovat na tom, aby poslední slovo neměla 
komise, ale rada města. Pojďme svou cestou a zkusme zapracovat, co půjde, 
abychom občany zatížili co nejméně. Pojďme být progresivnější.  
 
Akad. mal. Zdeněk Lhotský: kdo určoval proporci 1.750 tisíc a 600 tisíc? 
 
Věra Sochorová: bylo dáno 400 tisíc + 400 tisíc, tedy celkem 800.000,- Kč. Některé 
částky se už vyplatily, proto došlo k ponížení. Ve sportu není 1.750 tisíc, ale jen 550 
tisíc a částka 1.200 000 byla přidána z loterií.  
 
André Jakubička: chtěl bych požádat, abychom se k tomuto materiálu příště ještě 
vrátili. Materiál zjednodušit, abychom byli vstřícný úřad a co nejméně zatěžovali 
žadatele. 
 
Ernesto Malafarina: povinností žadatele je deklarovat podporu ve formě zprávy 
v městském zpravodaji, bude to přijímáno jako placená nebo neplacená inzerce? 
 
Věra Sochorová: zpráva bude otištěna zdarma. 
 
Ing. Miloslav Louma: podpora bude v letošním roce schvalována 2x, je legislativně 
možné podávat žádosti celý rok? 
 
Mgr. František Lufinka: ano, do budoucna existuje možnost jiného termínu. 
 
Akad. mal. Zdeněk Lhotský: navrhuji po každé radě posbírat žádosti a dát příslib, 
že žádost bude zařazena do programu. Tímto budou žádosti rozloženy harmonicky 
do celého roku. 
 
Mgr. František Lufinka: v tom problém nevidím, komise žádosti projedná a 
doporučí radě města. Do budoucna bych chtěl plán akcí jednotlivých organizací. 
 
Mgr. Tomáš Hartl: nyní máme na jedno pololetí 2 termíny, pro příští rok by mohly 
být minimálně 4 termíny na rozdělování dotací, nemám problém ani s průběžným 
přidělováním dotací. 
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Akad. mal. Zdeněk Lhotský: v kulturní komisi jsem navrhoval rozdělit 70 % 
v prvním čtvrtletí a zbytek před vánocemi. 
 
Mgr. Ivan Mališ: doporučuji říjnový termín, aby se vše nevyčerpalo na začátku roku. 
Bude se moci žádat zpětně, ale zároveň bude už každý vědět, co bude ještě do konce 
roku požadovat.  
 
Mgr. Václav Horáček: pokud se žádosti budou vyhodnocovat průběžně, bude 
administrativa pružnější, nemám problém předjednat na každé radě. 
 
Mgr. František Lufinka: při průběžném poskytování dotací bude složitější hlídání a 
dodržování 30 ti denních lhůt. 
 
Mgr. Ivan Mališ: navrhuji hlasovat o změnách, které doporučil pan Smola v bodě e), 
kdy maximální výše dotace pro podporu kultury a činnosti spolků v jednotlivém 
případě nesmí přesáhnout částku 100 tisíc pro jednoho žadatele a součet všech dotací 
jednoho žadatele za rok 2015 nesmí přesáhnout částku 100 tisíc. 
 

13 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Mgr. Václav Horáček, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 
 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje program pro podporu kulturní a spolkové 
činnosti a volnočasových aktivit mládeže na rok 2015, program pro podporu 
sportu a tělovýchovy na rok 2015 a program podpory sociálních služeb na rok 
2015 za účelem čerpání dotací z těchto programů; v bodě e) Programu 
podpory kultury, činnosti spolků v Železném Brodě a podpory organizací 
nabízejících volnočasové aktivity mládeže v Železném Brodě maximální výše 
dotace v jednotlivém případě nesmí přesáhnout částku 100.000 Kč pro 
jednoho žadatele, celkově pak součet všech dotací pro jednoho žadatele v roce 
2015 nesmí přesáhnout částku 100.000 Kč 
 

13 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Mgr. Václav Horáček, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  
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3.5) Příspěvky z výtěžku z loterií 
Předkládá Mgr. Ivan Mališ, místostarosta města 

 

Mgr. Ivan Mališ: v letošním roce částka výtěžku z loterií činí 2.250.000,- Kč. Z toho 
jde 100 tisíc do oblasti sociálních služeb, 150 tisíc do oblasti volnočasových aktivit, 
150 tisíc jsme si ponechali jako rezervu, 100 tisíc Kč jsme přidali Sokolu Železný Brod 
na nákup čistícího stroje do sokolovny, 200 tisíc na údržbu hřiště s umělým 
zatravněním a zbytek jde na podporu sportu.  
100.000,- Kč TJ Sokol Železný Brod 
100.000,- Kč FK Železný Brod 
65.000,- Kč Tenisový klub 
15.000,- Kč fit Studio Jany Boučkové 
10.000,- TJ Sokol Bzí 
10.000,- TJ Sokol Hrubá Horka 
10.000,- TJ Sokol Těpeře 
10.000,- Klub kanoistiky 
10.000,- Hokejový klub 
10.000,- SSC 
K tomu jsme přistoupili poté, kdy sportovní organizace požádaly o příspěvek, 
vzhledem k tomu, že byly omezeny dotace a sportovní organizace nedostávaly žádné 
finance. 
 
Mgr. Václav Horáček: v rozdělení příspěvků chybí SK Jirkov a SBTS. Navrhuji 
přidělit SK Jirkov stejnou částku, jako má Sokol Bzí, Hrubá Horka a Těpeře a 
Střelcům 3 tisíce Kč.  
 
Mgr. Tomáš Hartl: navrhuji 100 tisíc Fotbalovému klubu na mimořádnou událost, 
která je potkala, což je rozbití sekačky za 125 tisíc a 50 tisíc, které jsou potřeba na 
atestaci hřiště. Je to největší klub v Brodě, který shromažďuje přes 80 - 90 mládežníků 
a provozní rozpočet je 700 tisíc na rok. Stejnou částku jako získává od města si FK 
každoročně zajistí vlastní činností nebo z jiných dotačních titulů. 
 
Ing. Miloslav Louma: k tomuto rozdělení by se měla vyjádřit sportovní komise 
 
Mgr. Ivan Mališ: byli jsme tlačeni časem, abychom našim organizacím schválili 
alespoň nějaké finance na 1. pololetí tohoto roku. Do komise přijde 1.200 tisíc Kč, kdy 
je na komisi provést vyrovnání finančních částek jednotlivým organizacím. Toto 
rozdělení jsou minimální částky, kdy jsme vycházeli z minulých let a neznamená to, 
že by finance na provozní náklady nemohly být navýšeny.  
 
André Jakubička: bylo dobrým zvykem nechat rozdělení na komisích a již jim do 
toho nezasahovat. Mám pocit, že zde střílíme od boku. Do příště požaduji doplnit 
rekapitulaci. 
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Mgr. Ivan Mališ: jsou to zálohy na provoz vycházející z loňského roku. Pokud 
budou jednotlivé organizace požadovat víc a obhájí si to v komisích, bude jim 
přidáno. Částky nedosahují pololetního výsledku z minulých let. 
 
Vladimír Kočí: je zde důležitá práce s mládeží, což by se mělo při rozdělování peněz 
zohledňovat. 
 
Mgr. Vladimír Fišer: jsem tady jako zástupce Fotbalového klubu. Na činnost 
sportovních organizací v 2014 bylo celkem 1.500 tisíc korun, 700 tisíc byl původní 
rozpočet, 800 tis. bylo z loterií a potom ještě 1.120 tisíc. Celkem se přerozdělovaly 
2.620.000,- Kč a 800 tisíc šlo na údržbu hřišť. Letos máme v rozpočtu 700.000,- Kč a 
příspěvky z loterií jsou 1.200 tisíc korun. Měli bychom mít nárok na větší příspěvek, 
než nám nabízíte. 
 
Mgr. Ivan Mališ: znovu opakuji, že je to jen záloha. Pokud v roce 2011 měl Fotbalový 
klub rozpočet na celý rok 124 tisíc a letos dáváme 100 tisíc Kč zálohu, není to málo. 
Nemám problém se zvýšením příspěvku o 100 tisíc na sekačku. 
 
Mgr. František Lufinka: výtěžek z loterií je řádově o 950 tisíc nižší než loni, což se 
promítne do přidělení příspěvku.  
 
André Jakubička: mohu dostat statistiku a srovnání s předchozími roky? 
 
Ing. Miloslav Louma: do zápisu sportovní komise prosím uvést, na kolik chce 
komise podporovat sport dospělých.  
 
Mgr. Ivan Mališ: navrhuji hlasovat o rozdělení výtěžku z loterií s doporučujícími 
změnami, a to navýšit částku na provoz a činnost Fotbalového klubu ze 100 na 200 
tisíc Kč, doplnit příspěvek SK Jirkov 10 tisíc Kč a SBTS 3 tisíce Kč. Dále je potřeba 
schválit vzorovou smlouvu, aby se nemusely schvalovat všechny další smlouvy. Na 
základě změn bude muset být převedena částka v rámci rozpočtu 1.663.000,- Kč, 
jelikož dojde k navýšení 1.550.000,- o 113.000,- Kč (100 tisíc FK, 10 tisíc SK Jirkov, 3 
tisíce SBTS) 
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje rozdělení výtěžku z loterií v roce 2015       
1.220.000 Kč na příspěvky pro sportovní organizace, 
150.000 Kč na volnočasové aktivity, 
100.000 Kč do sociální oblasti, 
100.000 Kč na nákup čistícího stroje do sokolovny v Železném Brodě, 
200.000 Kč na údržbu tenisového hřiště s umělým zatravněním, 
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100.000 Kč TJ SOKOL ŽBS ŽELEZNÝ BROD (se sídlem Masarykova 500, 468 22 
Železný Brod, IČO 70956031) na provozní náklady a sportovní činnost na 1. pol. 
2015, 
200.000 Kč Tělovýchovná jednota Fotbalový klub ŽBS Železný Brod (se sídlem 
nábřeží Obránců Míru 586, 468 22 Železný Brod, IČO 60253606) na provozní náklady 
a sportovní činnost na 1. pol. 2015, 
65.000 Kč TENISOVÝ KLUB Železný Brod, o.s. (se sídlem nábřeží Obránců Míru 859, 
468 22 Železný Brod, IČO 44225245) na provozní náklady a sportovní činnost na 1. 
pol. 2015, 
15.000 Kč Občanské sdružení Fit Studio Jany Boučkové (se sídlem Záškolní 195, 468 
22 Železný Brod, IČO 27049779) na provozní náklady a sportovní činnost na 1. pol. 
2015, 
10.000 Kč TĚLOCVIČNÁ JEDNOTA SOKOL BZÍ (se sídlem Bzí 120, 468 22 Železný 
Brod, IČO 70902178) na provozní náklady a sportovní činnost na 1. pol. 2015, 
10.000 Kč Tělovýchovná jednota Sokol Hrubá Horka (se sídlem Hrubá Horka 55, 468 
22 Železný Brod, IČO 16388933) na povozní náklady a sportovní činnost na 1. pol. 
2015, 
10.000 Kč Tělocvičná jednota Sokol Těpeře (se sídlem Těpeře 77, 468 22 Železný 
Brod, IČO 01877216) na provozní náklady a sportovní činnost na 1. pol. 2015, 
10.000 Kč Klub kanoistiky Železný Brod (se sídlem Loděnice Paraplíčko, 468 22 
Železný Brod, IČO 64669114) na provozní náklady a sportovní činnost na 1. pol. 
2015, 
5.000 Kč Občanské sdružení - SSC Železný Brod (se sídlem Na Vápence 767, 468 22 
Železný Brod, IČO 27036936) na provozní náklady a sportovní činnost na 1. pol. 
2015, 
5.000 Kč HC Železný Brod (se sídlem Štefánikova 223, 468 22 Železný brod, IČO  
22753516) na provozní náklady a sportovní činnost na 1. pol. 2015, 
10.000 Kč Sportovní klub Jirkov (se sídlem Jirkov 15, 468 22 Železný Brod, IČO 
26598361),  
3.000 Kč Svaz branně technických sportů ČR Základní organizace Železný Brod (se 
sídlem nábřeží Obránců míru 847, 468 22 Železný Brod, IČO 60252651), 
37.000 Kč rezerva 
 

13 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Mgr. Václav Horáček, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje vzorovou veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí 
dotace, na základě které budou poskytnuty schválené dotace jednotlivým 
sportovním oddílům 
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13 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Mgr. Václav Horáček, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtovou změnu v rámci rozpočtu (z § 6409 bude 
převedena částka 1.663.000,- Kč na § 3419, částka 150.000,- Kč na § 3421, částka 
100.000,- Kč na § 3900 a částka 300.000,- Kč na § 3412) 
 

13 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Mgr. Václav Horáček, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 
 
3.6) Pořizování videozáznamů 
Předkládá paní Věra Brunclíková, vedoucí odboru vnitřních věcí 

 
Mgr. František Lufinka: na předchozím zasedání jsme se nedohodli na době 
zveřejnění záznamu ze zastupitelstva. Zveřejňování videozáznamu ze zastupitelstva 
v Železném Brodě fungovalo až do ledna 2015 bez splnění základní zákonné 
podmínky, tj. oznámení o zpracování údajů Úřadu na ochranu osobních údajů. Na 
základě připomínek na minulém zasedání zastupitelstva, kdy jsme neschválili 
zveřejnění po dobu 10 dnů, je předložen návrh, aby byl videozáznam ponechán na 
internetových stránkách města do následujícího zasedání zastupitelstva.  
 
Ernesto Malafarina: kvalita záznamu je špatná, doporučuji jeho zlepšení a zároveň 
navrhuji provést archivaci. 
 
Mgr. František Lufinka: zjistíme kvalitu a necháme prověřit cenu. 
 
André Jakubička: kamerově je záznam dostačující, ale je potřeba zlepšit zvuk. 
Podpořil bych řešení archivace a umístění na webových stránkách. 
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje pořizování audiovizuálního záznamu z průběhu 
jednání zastupitelstva, který bude dle technických možností zveřejněn na 
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internetových stránkách města do doby následujícího zasedání zastupitelstva města, 
poté bude archivován 
 

13 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Mgr. Václav Horáček, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 

 

3.7) Obecně závazné vyhlášky 
Předkládá Mgr. Josef Haas, tajemník městského úřadu 

 
Mgr. František Lufinka: do obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za užívání 
veřejného prostranství jsme vložili větu, že o pronájmu bude rozhodovat 
zastupitelstvo města. Podle stanoviska Ministerstva vnitra toto ustanovení není 
v souladu se zákonem, protože o nájemních smlouvách může rozhodovat jedině rada 
města a zastupitelstvo není oprávněno na sebe vztáhnout vyhrazenou pravomoc 
rady. Na základě doporučení Ministerstva vnitra byla připravena změna obecně 
závazné vyhlášky, která ruší tuto větu. Dále jsme obdrželi několik podnětů týkajících 
se dvou ostatních vyhlášek. U vyhlášky o zákazu požívání alkoholických nápojů 
bychom měli vyspecifikovat místa, kde se můžou požívat alkoholické nápoje. Totéž 
je navrženo u vyhlášky o odpadech, kde návrh ministerstva obsahuje přesnou 
specifikaci míst, druhů i počtu sběrných nádob. Stanoviště a počet sběrných nádob se 
však mění a vznikají nová místa. Vzhledem k tomu, že se jedná pouze o doporučení a 
máme předchozí vyjádření, že vyhlášky jsou vydány v souladu se zákonem, je 
navrženo úpravu prozatím neměnit.  
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku, kterou se mění obecně 
závazná vyhláška č. 1/2015 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
 

13 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Mgr. Václav Horáček, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 

 

3.8) Terminál – informace o financování 
Předkládá Ing. Daniel Mach, vedoucí odboru územního plánování a regionálního rozvoje 
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Ing. Daniel Mach: jedná se o první materiál, který by měl sumírovat celkové 
náklady. Je doplněn o závěry Regionální rady, od níž byly nějaké připomínky, které 
jsme doplňovali. Jedná se o vícepráce, které nebyly uznány do dotace. V rámci dotací 
se vícepráce a méněpráce posuzují stylem, že pokud se vícepráce mění, vyměňují se 
materiály, odečte se to, co je v původním projektu a přičtou se vícepráce, ale 
z hlediska zákona se vícepráce posuzují jako nové práce a méněpráce se neodečítají.  
Ve skutečnosti byl projekt o 2 milióny nižší, než je ve smlouvě. Z prací, které nebyly 
uznány, je 140 tisíc Kč na drenáž, kde projekt původně předpokládal, že skalní svah 
pokračuje dál do země, což se ukázalo jako mylné, takže se tam nedělala klasická 
kanalizace, ale drenáž. Odečetly se náklady na kanalizaci, ale přičetly se náklady na 
drenáž. Dále se měnila se úprava povrchu stěny rampy Český drah, což je práce na 
cizím majetku, a proto se nedala zahrnout do dotace, posunuli jsme sloup veřejného 
osvětlení u sokolovny a sloupy rozvaděčů veřejného osvětlení, což také regionální 
rada neakceptovala.  
Z hlediska víceprací se může uplatnit max. 5 % nákladů, což je 2.300 tis. Kč, které 
nám byly uznány. Tabulka celkového financování je mírně upravena. V bodě 11 u 
Technických služeb je navíc náklad na odvoz materiálu, který následně město 
využije a v bodě 12 – koupě pozemku je cena vyšší o DPH. Projekt se zpracovával 2x, 
čímž náklady na něj samozřejmě stouply. Investiční náklady už snížené o méněpráce. 
Disproporce je u inženýrských sítí. Částka, kterou platíme energetikům je vysoká, o 
ceně za přeložku kabelu stále diskutujeme. V závěrečné zprávě je potvrzeno, že 
bychom měli dostat dotaci 36.440 tisíc Kč. 
  
Mgr. František Lufinka: terminál je do konce prosince 2015 ve zkušebním provozu. 
Do té doby je potřeba dotáhnout do konce řadu věcí, abychom mohli terminál 
zkolaudovat. Problémy jsou ve vodoprávní části, které nejsou dotaženy do konce, 
nebylo to provedeno podle stavebního povolení. Je vyžádáno měření hlučnosti 
hygienou, nemáme vyřešeno odkanalizování s odborem životního prostředí. Na 
terminálu nás čeká ještě dost práce. Celková částka je přes 53 milionů, řádově 
17 milionů je hrazeno z rozpočtu města.  
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o financování stavby „Terminál 
Železný Brod - 1. etapa“ 
 
 
4) Nemovitosti 
 
4.1) Dar části nemovitosti ppč. 1125 v v k.ú. Železný Brod 
Předkládá paní Iveta Polejová, referent odboru územního plánován a regionálního rozvoje 

 

Mgr. Ivan Mališ: pánové Těhník a Kalina jsou ochotni městu bezplatně převést část 
svých pozemků v ulici Jarní, čímž chtějí podpořit výstavbu chodníku v tomto místě 
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tak, aby chodník pokračoval od Těhníkových dále ke garážím. Vzhledem 
k vysokému počtu klientů polikliniky a z důvodu zvýšení dopravní bezpečnosti 
v místě, je chodník důležitý a pro občany výhodný. Další jednání při budování 
chodníku v ulici Jarní by nás čekalo s panem Janatou a část pozemku vlastní také pan 
Dolenský.  O získání pozemků jsme připraveni dále jednat.  
 
André Jakubička: je to dobrá věc pro město, bude zřejmě požadován příslib, že se 
chodník vybuduje.  
 
Mgr. František Lufinka: pro nás je to prvotní krok, který bude vhodný i pro jednání 
s panem Janatou, aby chodník od zatáčky na svém pozemku vybudoval z vlastních 
prostředků. Tímto krokem se zatím nezavazujeme, ale priorita vybudovat v těchto 
místech chodník trvá.  
 
Ing. Miloslav Louma: pokud budeme mít všechny pozemky, je to v pořádku. Mám 
obavu, abychom se nezavázali, že vybudujeme chodník, ale mohli ho udělat jen na 
části.  
 
Ernesto Malafarina: je to kritický pozemek, i kdyby byl pozemek jen v těchto 
místech, bylo by to pro občany výhodné.  
 
Iveta Polejová: chodník u pana Dolenského už je, zde by se pouze opravil stávající 
stav.  
 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje bezplatný převod části pozemku parc. č. 1124 – 
zastavěná plocha a nádvoří, k. ú. Železný Brod a části pozemku parc. č. 1122/1 – 
zastavěná plocha a nádvoří, vše v k. ú. Železný Brod, z důvodu vybudování 
chodníku v ulici Jarní 
 

13 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Mgr. Václav Horáček, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, 

Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, 

RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 

 
4.2) Prodej nemovitosti ppč. 810/5 v k.ú. Železný Brod 
Předkládá paní Iveta Polejová, referent odboru územního plánován a regionálního rozvoje 

 

Mgr. František Lufinka: jedná se o prodej transformátoru na Poříčí. Firma ČEZ 
Distribuce předložila znalecký posudek na ocenění nemovitosti. Cena byla stanovena 
dle ministerstva financí a cena obvyklá v místě. Odbor ÚPaRR navrhuje prodat 
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nemovitost za cenu vyhlášky tj. 370.960,- Kč. Cena je osvobozena od DPH. Vnitřní 
vybavení je majetkem ČEZu.  
 
Ing. Miloslav Louma: navrhuji nechat si udělat znalecký posudek na hlavní 
přeložku ČEZu u terminálu.  
 
Mgr. František Lufinka: ke spolufinancování jsme se zavázali, protože jsme 
potřebovali stavbu terminálu dodělat. Posudkem nic nezískáme.  
 
Ing. Miloslav Louma: návrh stahuji a vznáším nový, nemovitost jim pronajmout.  
 
André Jakubička: připojuji se k pronájmu a doporučuji pověřit starostu k jednání 
v této věci. 
 
Iveta Polejová: nedoporučuji dělat nový posudek, tento je pro nás výhodný. 
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje pronájem parc. č. 810/5 – zastavěná plocha a nádvoří 
o výměře 103 m², součástí pozemku je stavba bez č.p. – technická vybavenost v k. ú. 
Železný Brod a pověřuje starostu města vést jednání 
 

1 pro (André Jakubička) 

9 proti (Eva Dvořáková, Václav Horáček, RNDr. Ludmila Infeldová, Vladimír Kočí, akad. 

mal. Zdeněk Lhotský, Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, 

Mgr. Ivan Mališ) 

3 zdr. (Mgr. Tomáš Hartl, Ing. Miloslav Louma, RNDr. Martin Smola) 

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku parc. č. 810/5 – zastavěná plocha a 
nádvoří o výměře 103 m², součástí pozemku je stavba bez č.p. – technická vybavenost 
v k. ú. Železný Brod za cenu 370.960,- Kč (osvobozeno od DPH), kupující ČEZ 
Distribuce, a.s., se sídlem Děčín, Děčín IV-Podmokly, Teplická 874/8, PSČ 405 02, 
IČO: 24729035, DIČO CZ24729035 
 

12 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Mgr. Václav Horáček, RNDr. Ludmila Infeldová, 

Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, Mgr. František Lufinka, 

MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

1 zdr. (André Jakubička) 

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření kupní smlouvy na prodej pozemku parc. č. 
810/5 v k. ú. Železný Brod, součástí pozemku je stavba technické vybavenosti, mezi 
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Městem Železný Brod, IČ 00262633 a ČEZ Distribuce, a.s., se sídlem Děčín, Děčín IV-
Podmokly, Teplická 874/8, PSČ 405 02, IČO: 24729035, DIČO CZ24729035 
 

12 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Mgr. Václav Horáček, RNDr. Ludmila Infeldová, 

Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, Mgr. František Lufinka, 

MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

1 zdr. (André Jakubička) 

 

 

4.3) Kupní smlouva na ppč. 1013/2 v k.ú. Bzí 
Předkládá paní Iveta Polejová, referent odboru územního plánován a regionálního rozvoje 

 

Mgr. František Lufinka: dne 15.12.2014 schválilo zastupitelstvo odkoupení 
nemovitosti do majetku města za 26 tisíc Kč. Pozemek je součástí areálu bývalé 
hasičské zbrojnice v části obce Splzov. Je to pozůstatek cesty z předchozích let. 
Odkoupením této parcely bychom získali ucelený pozemek. Navrhovaná cena je pro 
město velice výhodná.  
 
Během projednávání tohoto bodu se krátkodobě vzdálil pan poslanec Horáček, počet hlasujících 

zastupitelů se snížil na 12. 

 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje Kupní smlouvu č. 3324/ULB/2015, kterou se úplatně 
převádí pozemek parc. č. 1019/2, ostatní plocha, neplodná půda v k. ú. Bzí 
u Železného Brodu, městu Železný Brod z vlastnictví státu do vlastnictví Města 
Železný Brod 
 

12 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, RNDr. Ludmila Infeldová, André Jakubička, 

Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav Louma, Mgr. František Lufinka, 

MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 

 

Dodatečný materiál 
 

Prodej pozemku ppč. 3305/9  

Předkládá Ing. Daniel Mach, vedoucí odboru územního plánování a regionálního rozvoje 

 

Mgr. František Lufinka: České dráhy zaslaly nabídku na prodej pozemku s tím, že 
cena by měla být potvrzena do 30.6.2015. Jedná se o točnu autobusu za budovou 
Českých drah. Navrhovaná cena je 345 tisíc Kč, což je 417 tisíc s DPH. V současné 
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době máme pozemek pronajatý a platíme nájem kolem 25 tisíc ročně. České dráhy 
zde vlastní provoz nemají téměř žádný, u budovy jsou čtyři odstavy pro parkoviště.  
 
Mgr. Václav Horáček: pozemek udržují Technické služby 
 

Během projednávání tohoto bodu se krátkodobě vzdálil pan Lhotský, počet hlasujících 

zastupitelů se snížil na 12. 

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje kupní cenu za koupi pozemku parc. č. 3305/9 v k.ú. 
Železný Brod o výměře 1339 m2 vedeném jako ostatní plocha, od společnosti České 
dráhy, a.s., Nábřeží L. Svobody 1222, 110 15 Praha 1, IČ: 70994226, ve výši 345.000,- 
Kč + DPH 
 

12 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Mgr. Václav Horáček, RNDr. Ludmila Infeldová, 

André Jakubička, Vladimír Kočí, Ing. Miloslav Louma, Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena 

Lufinková, Ernesto Malafarina, Mgr. Ivan Mališ, RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 

 

5) Dotazy a připomínky členů zastupitelstva města a občanů 
 
MUDr. Irena Lufinková: kontaktovala mě paní Vetlá, ohledně cesty na Vrší s tím, že 
zde chybí odtokový kanál, všechna voda teče dolů a jim do domu. Není to problém 
jednoho jara. Paní Vetlá žádá o prohloubení příkopu. 
 
Mgr. František Lufinka: problém je ve studni, která stahuje meliorační vodu a je 
přerušen odtok do lesa.  
 
Ing. Stanislav Gajzler: do prázdnin chci udělat projekt na obnovení drenáže, mám 
navržen větší průměr trubky. 
 
Ernesto Malafarina: na Horecké zmizely příkopy, jsou tam 2 kritická místa. Budou to 
silnice opravovat? 
 
Mgr. František Lufinka: je to krajská komunikace, která nám nepatří. 
 
Ernesto Malafarina: mám připomínky k objízdné trase. U stavidel došlo 
k záplatování, ale na druhé straně nebylo provedeno nic. Zůstal tam v cestě jeden 
zátaras pro popelnici. Uzávěr užitkové vody je funkční, navrhoval jsem položit 
panely přes cestu, aby došlo k vyrovnání. U finančního úřadu musí lidé přeskakovat 
přes kaluže, protože tam jsou popelnice, které by stačilo o metr posunout. Navrhuji 
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tam vyznačit žluté kříže, přechod pro chodce, seškrábnout hlínu vedle chodníku a 
dostat to do roviny. 
 
Mgr. František Lufinka: město 2x dosypávalo vyjetou kolej, která tam vznikla a 3x 
vyrovnávalo cestu pro chodce. Průběžně místo udržujeme, ale stále se to propadá. 
V tento moment nejsme schopni dotlačit stavbu ani investora k opravám, tyto práce 
již musíme vykonávat my. O zakreslení vodorovného značení v křižovatce jsme 
požádali při kontrolním dnu, paní Kvíčalovou nám bylo vysvětleno, že to nelze, 
protože kříž nesmí být umístěn v křižovatce.  

 
André Jakubička: jaký je aktuální termín dokončení mostu? 
 
Mgr. František Lufinka: stavba je v předstihu. Hrubou stavbu by chtěli dokončit 
v srpnu, na září by zbylo pokládání živičných povrchů na chodníky. 25.6. mají přijít 
ložiska, pokud subdodavatel stihne termín a zvládnou se betony, stihli by dokončení 
na září, kdy by došlo k odstranění provizorního mostu a uvedení mostu do provozu.  
Harmonogram prací do září pošlu zastupitelům.  
 
RNDr. Martin Smola: jak to vypadá s plotem na hřišti na Hrubé Horce? 
 
Mgr. František Lufinka: plot stavěl v 60. letech místní národní výbor. Počítáme 
s tím, že se tam dá základní 120 cm vysoký plot, pokud budou funkční sloupky, 
použijí se na opravu. Dokončení předpokládáme kolem prázdnin. 
 
RNDr. Martin Smola: chci poděkovat panu starostovi za pomoc, kterou nabídl 
SUPŠS v této tíživé situaci. 
 
Mgr. Tomáš Hartl: chci všechny pozvat na Pelechovské hry, které se konají v ZŠ 
Pelechovská ve dnech 24. – 25. 6. 201.5 
 
Ing. Miloslav Louma: v jakém stavu je úprava knihovny, zda s tím budeme 
seznámeni. 
 
Mgr. František Lufinka: ve středu máme jednání, výsledky vizualizace dodáme. 
 
Mgr. Ivan Mališ: z Ministerstva pro místní rozvoj jsme obdrželi seznam činnosti, na 
které bychom mohli žádat dotace z EU. Je zde jasné upřednostnění technických a 
přírodovědných oborů a cizích jazyků. 
 
Ernesto Malafarina: co knihovnu koncipovat jako technicky zaměřenou na 
zpracování skla? 
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Mgr. Ivan Mališ: dotace půjdou do krajských a vědeckých knihoven. Knihovna na 
SUPŠS je ve velice dobrém stavu, je velmi dobře vybavená a je tam potřebnější. S 
vedením školy by se jistě dalo dohodnout, aby ji bylo možno navštěvovat. 
 
Eva Dvořáková: chci poděkovat současnému a bývalému vedení za zakoupení 
konvektomatu do MŠ. Pokud budou finanční možnosti, doporučila bych jeho 
zakoupení do všech škol a školek. 
 
Ing. Stanislav Gajzler:  

• proč není přístupný zápis ze zastupitelstva? 
• je uvažováno o přestěhování knihovny do Cristalu? 

 
Mgr. František Lufinka:  

• zápisy jsou zveřejňovány, poslední zápis nebyl podepsán ověřovatelem, proto 
musel být schválen zastupitelstvem, nyní již bude zpřístupněn, 

• prodejní cena Cristalu je 9.5 milionu korun + daň z převodu nemovitosti, 
dohromady cca 10,5 miliónu Kč. Nepředpokládáme, že bychom ho koupili, 
jsou zde obrovské další náklady na rekonstrukci. 

 
 
6) Přehled usnesení 
 
Návrh usnesení z dnešního zasedání zastupitelstva města přednesl tajemník 
Městského úřadu pan Mgr. Josef Haas.  
 
 
7) Závěr 
 
Starosta města ukončil zasedání v 19:45 hodin. Termín příštího zasedání 
zastupitelstva města je 21.9.2015. 
        
 
 
 

Zapsala: Věra Brunclíková  
 
 
 
Ověřitelé:                                    Místostarosta:             Starosta města: 
 
Mgr. Václav Horáček                Mgr. Ivan Mališ                       Mgr. František Lufinka           
 
 
Vladimír Kočí 


